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Zápis a usnesení 
 

z 3. jednání Komise urbanistiky a dopravy (KUaD) dne 26. února 2015 

 
Termín jednání:      26.2.2015 v 1600 hodin 
Místo:            Malá zasedací místnost MěÚ Mariánské Lázně 
 
 
Přítomni:   
Členové komise:  Ing. Luděk Bartoš, Ing. arch. Zdenek Franta, Miloš Hurajčík,  
 Ing. arch. Miroslav Míka, Ing. Tomáš Prinz, Ing. Zdeněk  Třešňák,  
 (přítomno 6, omluven 1) 
 

  
Hosté:    Ing. Petr Řezník – vedoucí odboru IDCR 

Ing. arch. Blanka Alblová – referent oddělení územního plánování 
 
 
 
 
Průběh jednání: 
Po prohlídce dokončované rekonstrukce nové ZUŠ předseda komise, Ing. Prinz, zahájil 
jednání a uvedl jednotlivé body jeho programu: 
 
Program jednání komise: 

1. Prohlídka dokončované rekonstrukce nové ZUŠ  
2. Cyklostezka Mariánské Lázně - Skláře - posouzení projektové dokumentace - studie 

proveditelnosti.  
3. Přístřešky pro zastávky MHD - výběr přístřešků  
4. Areál U Pily -projednání návrhu řešení zastavovací studie  
5. Zařazení funkce městského architekta  
6. Návrh přejmenování komise  
7. Jednací řád  

 
S návrhem programu jednání vyslovili všichni přítomní členové komise souhlas. 
 

Ad 1)  
Komise poděkovala za možnost vidět stav zrekonstruované budovy ZUŠ Fryderyka Chopina 
v Lužické ulici. 
 
Usnesení KUaD č. 10/2015 
Komise urbanistiky a dopravy doporučuje radě města, aby uložila odboru IDCR vyřešit 
parkování u ZUŠ včetně parkování jízdních kol (osazením dvou stojanů na kola) a dokončit 
rekonstrukci Lužické ulice – především chodník u školy. 
 
Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 
  



2 

 
Ad 2) 
Ing. Řezník představil projektovou dokumentaci „Cyklostezka Mariánské Lázně - Skláře - 
studie proveditelnosti“ přítomným a komentoval vývoj jejího zpracování. Ing. Bartoš 
vysvětlil, proč byla řešena - měla by umožnit bezpečné spojení pro cyklisty a chodce z částí 
města - Sklářů a Chotěnova – d o Mariánských Lázní. 

Usnesení KUaD č. 11/2015 
 
Komise urbanistiky a dopravy podporuje záměr vybudování Cyklostezky Mariánské Lázně - 
Skláře. Doporučuje pokračovat v dalších projekčních pracích s tím, že město Mariánské 
Lázně bude ještě jednat s rozhodujícími vlastníky za účelem snížení celkových nákladů na 
stavbu. Dále komise doporučuje prověřit možnost vést stezku po západní straně silnice. 
Z důvodu pochopení významu komunikace doporučuje komise název „Stezka pro chodce a 
cyklisty Úšovice – Skláře“. 
 
Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 

Ad 3)  
Ing. Prinz přečetl přítomným e-mailovou zprávu od člena komise pana Jana Lebla. Ten se 
nemohl jednání zúčastnit, protože byl o posunutí termínu březnového jednání na 26. únor 
informován Ing. arch. Alblovou pozdě - až 24.2.2015. Poslal tedy na základě zaslaných 
podkladů k jednotlivým bodům programu své komentáře – především k bodu č. 3. Ten byl 
vzhledem k nedostatku času způsobenému prohlídkou ZUŠ odložen na další jednání. Bylo 
dohodnuto, že do té doby odbor IDCR vyfotografuje typy již zrealizovaných přístřešků. 
 
Na závěr bylo dohodnuto, že jednání se budou konat pravidelně poslední čtvrtek v měsíci. 
Nejbližší termín bude tedy 26.3.2015 od 16,00 do 19, 00 hodin.  
 
Předseda komise, Ing. Prinz, jednání se souhlasem všech přítomných ukončil. 
 

Zápis sestavila dne 11.3.2015 Blanka Alblová 

Zápis schválil předseda komise Ing. Prinz dne 16.3.2015 

 


